

Erratum

Erratum: Panniculite au cours d'un traitement d'une dermatomyosite par du méthotrexate



Panniculitis in patient undergoing treatment for dermatomyositis with methotrexate

The Pan African Medical Journal^{1,&}

¹The Pan African Medical Journal, Yaoundé, Cameroon

[&]Auteur correspondant: The Pan African Medical Journal, Yaoundé, Cameroon

Mots clés: Erratum, dermatomyositis, panniculitis, méthotrexate

Domain: Family Medicine, Internal medicine

Received: 12 May 2020 - Accepted: 14 May 2020 - Published: 02 Jun 2020

Résumé

Cet erratum corrige l'article original: " Panniculite au cours d'un traitement d'une dermatomyosite par du méthotrexate ". The Pan African Medical Journal. 2016;23:149. doi:10.11604/pamj.2016.23.149.8950.

Erratum | Volume 36, Article 57, 02 Jun 2020 | 10.11604/pamj.2020.36.57.23475

This article is available online at: <http://www.panafrican-med-journal.com/content/article/36/57/full/>

©The Pan African Medical Journal et al. Pan African Medical Journal (ISSN: 1937-8688). This is an Open Access article distributed under the terms of the Creative Commons Attribution International 4.0 License (<https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/>), which permits unrestricted use, distribution, and reproduction in any medium, provided the original work is properly cited.

Abstract

This erratum modifies the original article: " Panniculitis in patient undergoing treatment for dermatomyositis with methotrexate ". The Pan African Medical Journal. 2016;23:149.doi:10.11604/pamj.2018.23.149.8950.

Key words: Erratum, dermatomyositis, panniculitis, methotrexate

Corrigendum

Dans la version originale de l'article, l'orthographe du nom de l'auteur correspondant est incorrecte [1]. Cela a été corrigé à la fois dans la version PDF et HTML dudit manuscrit. Le nom de l'auteur correspondant a été modifié en Nabil Belfeki au lieu de Nabil Bel Feki.

Référence

1. Nabil Bel Feki, Monia Smiti Khanfir, Imed Ben Ghorbel, Fatma Said, Mohamed Habib Houman. Panniculite au cours d'un traitement d'une dermatomyosite par du méthotrexate. The Pan African Medical Journal. 2016;23:149. doi:10.11604/pamj.2016.23.149.8950. **PubMed** | **Google Scholar**